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Algemene Ledenvergadering KBO Almere 13 maart 2023 

 
12.00 uur Eucharistieviering 
 
13.00 uur Broodjeslunch 
 
14.00 uur Aanvang vergadering 
 
15.00 uur Bingo 
 

Agenda Algemene Ledenvergadering 2023 
 

1. Opening door de voorzitter 

2. Mededelingen 

3. Verslag Algemene Ledenvergadering 14 maart 2022 vragen/akkoord  

4. Jaarverslag 2022 van secretaris/ evenementencommissie vragen/akkoord 

5. Financieel verslag 2021 en 2022 en toelichting van de penningmeester  
vragen/akkoord 

6. Verslag controlecommissie over 2021 en 2022 

7. Aanvulling/verkiezing controlecommissie  

8. Vaststelling begroting 2023 

9. Bestuurssamenstelling  

10. Toekomstvisie  

11. Rondvraag 

12. Sluiting en overgang naar BINGO 

 
Toelichting op de agenda 
Ad 7 De heer Hollander en mevrouw Van de Kamp hebben de boeken  
  gecontroleerd en brengen hierover verslag uit ter vergadering. 
  De heer Hollander is aftredend en niet herkiesbaar.  
  Mevrouw Van de Kamp is inmiddels voorgedragen als penningmeester. 

De heer Van Putten wordt 1e commissielid en de heer De Lang 2e 
commissielid; ter vergadering dient een reservelid te worden gekozen. 

Ad 9 Verkiezing mevrouw Van de Kamp als nieuw bestuurslid. 
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Verslag ALV 14 maart 2022 
Na de eucharistieviering om 12.00 uur en lunch om 13.00 uur begon de Algemene 
ledenvergadering om 14.00 uur. 
 

Punt 1 Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle leden welkom. 
 

Punt 2 Mededelingen 
Er is een afmelding wegens ziekte van de penningmeester Willy Ceelie; om die reden 
zal het financieel verslag niet besproken kunnen worden. Ook de leden van de 
controlecommissie zijn ziek geweest, dus er is nog geen kascontrole uitgevoerd. 
KBO Flevoland verkeert in zwaar weer; er is geen voorzitter en de secretaris vertrekt 
over een maand. Zonder dagelijks bestuur kan de provinciale bond in principe niet 
goed functioneren. Er is nog geen oplossing gevonden en er zijn nog geen nieuwe 
kandidaten. Eind maart is er een overleg met alle afdelingen over wat te doen. 
Ingeborg vertelt dat onze afdeling een beetje in gebreke is gebleven met het invullen 
van de nieuwe website. Er is een dagcursus geweest begin december; helaas is de 
nieuwe websitebeheerder, die ook de cursus heeft gegeven, eind december plotseling 
overleden. In Almere hebben wij een persoon gevonden die ons gaat helpen met het 
opzetten van onze website-pagina.  
 

Op 14 februari is er een politiek debat geweest op de themamiddag. Op die dag kon de 
fractieleden van de VVD niet aanwezig zijn, maar zij hoorden zulke positieve verhalen 
van de politici die wél aanwezig waren, dat zij contact met het bestuur opgenomen 
hebben en ook graag met ons in gesprek wilden. Dat is inmiddels gebeurd en was ook 
heel positief te noemen. We kunnen nu concluderen dat KBO Almere in ieder geval op 
de kaart staat bij politiek Almere. 
 

Punt 3 Verslag ALV oktober 2021 
Verslag ALV oktober 2021: punt 5: Pieter Baede merkt op dat hij niet uit de 
Controlecommissie is gestapt, maar dat zijn termijn geëindigd was.  
Ingeborg benadrukt nog even de Inspiratietour van KBO-PCOB op 17 maart in de 
Goede Rede te Almere Haven. Het verslag wordt verder goedgekeurd. 
 

Punt 4 Jaarverslag 2021 
Het Jaarverslag 2021: er zijn geen opmerkingen en wordt goedgekeurd. 
 

Punt 5 Financieel jaarverslag 2021 
Het Financieel Jaarverslag wordt niet officieel behandeld, maar indien leden vragen 
hebben dan noteren we die. 
Er zijn geen vragen; er zijn ook geen vragen over de Begroting. 
 

Punt 6-7 Controlecommissie 
De termijn van Jan Hollander is officieel geëindigd maar zal t.z.t. nog wel 2021 
controleren. Ans van de Kamp wil nog wel een jaar zitting nemen. In principe wordt 
Wim van Putten 2e commissielid en Gijs de Lang wordt reservelid. 
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Punt 8 Toekomstvisie van de voorzitter 
De eerste stap is gezet om naar aanleiding van het Manifest dat de politiek ons nu op 
de kaart heeft staan en zich in zal zetten om Almere seniorvriendelijk te maken. 
We streven naar een aanwas van jonge ouderen. De Inspiratietour is daar een mooi 
platform voor. 
Ingeborg haalt de Academie aan: een platform voor vrijwilligers en geïnteresseerden 
die elkaar op deze plek kunnen vinden en inspireren. Men vindt er veel 
achtergrondinformatie, goede voorbeelden en een agenda voor activiteiten en 
cursussen (voor meer info: KBO-PCOB.nl). 
Ingeborg oppert het idee om de themamiddagen tevens open te stellen voor niet-leden: 
de eerste maal gratis, daarna € 5,00 per keer. 
 

Punt 9 Rondvraag 
Een lid uit de zaal oppert een cursus kaarten maken naar aanleiding van de mooie 
kaarten die Marjo ten Bosch maakt; zij maakt deze o.a. voor de felicitaties. 
Ingeborg probeert toch weer Facebook te promoten. In de vorige ALV is dat afgewezen 
door de aanwezige leden. Er zijn in de zaal wel een paar leden die op Facebook zitten. 
Ingeborg besluit om toch een Facebook-account aan te maken – voor de liefhebbers. 
Tenslotte roept Ingeborg iedereen op om in ieder geval te gaan stemmen! 
De voorzitter sluit de ALV af en nodigt iedereen uit om een drankje te nemen en 
daarna een paar rondjes Bingo te draaien. 
Almere, 21 maart 2022   Philomeen van Dielen, secretaris  

 
 

 
Jaarverslag 2022 KBO afd. Almere 

 
Terugblik door de voorzitter 
Voor u ligt het jaarverslag 2022 waarmee we als bestuur verantwoording afleggen naar 
de leden, die het bestuur vervolgens in de Algemene Ledenvergadering decharge 
verlenen voor het gevoerde beleid ook waar het de financiën betreft. 
In principe hebben we een redelijk normaal verenigingsjaar kunnen draaien met 
regelmatig onze ledenmiddagen en uitjes. Voor veel leden was het even wennen dat we 
nu samenkomen in de ontmoetingsruimte van de nieuwe parochiekerk, maar steeds 
meer leden weten de weg inmiddels te vinden. Voordeel is natuurlijk dat er ruime en 
gratis parkeergelegenheid is. 
Helaas was 2022 bestuurlijk wel wat lastig met nog steeds een aantal vacatures en zeker 
nadat de penningmeester in het voorjaar vrij abrupt, om haar moverende redenen, de 
‘handdoek in de ring’ gooide. Met enige terughoudendheid heb ik ‘handdoek’ opgepakt 
en de rest van het jaar de financiën beheerd. 
Gelukkig zijn we erin geslaagd een nieuwe penningmeester te vinden en kunnen tijdens 
de ALV mevrouw Ans van de Kamp aan u voorstellen. 
Ook bleek dat er de afgelopen jaren wel wat ‘vervuiling’ was opgetreden in de 
ledenadministratie. Dit werd veelal veroorzaakt doordat we niet altijd mutaties zoals 
overlijden, verhuizing, e.d. hebben doorgekregen. Deze ‘foutjes’ zijn inmiddels zo goed 
en zo kwaad als dat ging, hersteld. 



4  

Verdere bijzonderheden uit 2022 zijn verwoord in dit jaarverslag en hopelijk heeft u na 
het lezen hiervan een goede indruk van het afgelopen jaar gekregen. 
Ik hoop u te treffen op onze ALV op 13 maart of anders bij een van onze ledenmiddagen. 

Ingeborg Korte 
 
 

1. Inleiding 

In 2022 hebben zich 14 nieuwe leden aangemeld. Op 31-12-2022 bedroeg het ledenaantal 
531 leden.  
Er werden dit jaar 2 dagtochten georganiseerd, een naar Fluwel in Sint Maartenszee en 
een naar een kerstmarkt in De Boet in Noord-Holland. 
Het woord themamiddag op de 2e maandag van de maand is in de loop van het jaar 
hernoemd tot ledenmiddag. Er was o.a. een ledenmiddag over de Hollandse Waterlinie, 
over opera door een bevlogen Kees Schilder, over het woonproject ‘Van groot naar beter’ 
door een medewerkster van de Alliantie, in mei was er een muzikale middag verzorgd 
door Bert Kling, er werd een spelletjesmiddag georganiseerd in oktober en in december 
was er de gebruikelijke middag met het maken van kerststukjes door enthousiaste leden. 
Een groot deel van deze stukjes werd ter versiering gebruikt op de tafels voor de 
kerstlunch op 19 december; deze werd gehouden in de ontmoetingsruimte van de 
Bonifatiuskerk. Hieraan voorafgaand werd een bijzondere kerstviering in de kerk 
gehouden. 
 
2. Bestuur 
Het Bestuur bestond aan het begin van 2022 uit 4 personen. In de maand mei legde de 
penningmeester mw. W. Ceelie om persoonlijke redenen onverwacht haar functie neer 
en is het bestuur voortgezet met 3 personen. De financiële zaken zijn tijdelijk 
waargenomen door de voorzitter. 
 

3. Bijsluiter 
De Bijsluiter is de 'nieuwsbrief' van de KBO Almere. De meeste leden vinden hun 
informatie over onze afdeling in deze Bijsluiter, o.a. over de maandelijkse 
ledenmiddagen op de 2e maandag van de maand. Verder bevat het nieuws over 
dagtochten, een rubriek met belangrijke telefoonnummers in Almere en diverse artikelen 
over actuele onderwerpen.  
 

4. Contacten 

De PCOB in Almere is om diverse redenen opgeheven. Met de overige ouderenbonden 
zijn geen vaste contacten. Vaak gaat het hier om gelegenheidscontacten, met name door 
de voorzitter. Ook is de KBO vertegenwoordigd in het Breed Overleg+, een 
adviesorgaan voor de Adviesraad Sociaal Domein die de gemeente gevraagd en 
ongevraagd adviseert op het gebied van WMO-beleid. 
Bovendien participeren wij in de gemeentelijke Klankbordgroep WMO-vervoer. 

 
5. Verslag van de Reiscommissie 
In 2022 waren we met goede moed begonnen aan het organiseren van twee reizen, nadat 
we nagenoeg alle reizen in 2021 hadden moeten afzeggen door corona. 
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Het leek ons leuk om naar Oostende te gaan en bijna 20 KBO-leden vonden dat ook, 
maar helaas, de reis moest toch worden afgelast vanwege het feit dat 20 deelnemers niet 
rendabel is om daarvoor èn een hotel èn een bus 5 dagen tot onze beschikking te hebben. 
Voor de deelnemers die wel graag meegingen bleek dat een grote teleurstelling te zijn. 
De volgende reis zou een volledig verzorgde 8-daagse reis naar Stadkyll worden. Ook 
deze moest vanwege te weinig deelnemers worden gecanceld. En ook de leden die zich 
hiervoor hadden ingeschreven waren erg teleurgesteld. Buiten het feit dat er voor ons als 
reiscommissie aardig wat werk in was gaan zitten, vonden wij het ook erg jammer, het 
was een heel complete reis. 
Maar gelukkig ging er in 2022 ook nog wel wat door. De dagtocht in het voorjaar naar 
Sint Maartenszee, waar we de geschiedenis van de tulp konden bekijken en de dagtocht 
in december nog naar Hoogwoud, waar we een prachtige kerstshow bekeken en hebben 
genoten van heerlijke zuurkool en lasagneschotels. Ook de koffie met het gebakje was 
echt heel lekker. 
De beide dagtochten konden doorgaan uit coulance met medewerking van Eemland 
Reizen en ons bestuur, want ook voor deze reizen moest er geld op worden toegelegd. 
De 18 leden inclusief 3 introducees, die wel hadden ingeschreven, hoefden we daardoor 
voor beide dagtochten niet teleur te stellen. 
We hebben dit werk met heel veel plezier gedaan en zijn met soms meer dan 40 
deelnemers afgereisd naar Luyksgestel, Valkenburg, Made, Oldenzaal, Soest in de Eiffel 
en 5 maal naar Vledder, waar we heel erg veel plezier hebben gehad. Bovendien hebben 
wij al die jaren 2 x per jaar een dagtocht georganiseerd. 
Toch rijst bij ons nu de vraag of er bij de KBO-leden nog wel behoefte bestaat aan het 
deelnemen van deze reisjes en dagtochten. Wij hebben besloten in 2023 de week en 
midweek reis niet te organiseren, maar een of twee dagtochten willen wij nog in beraad 
houden. Al met al kijken wij nu terug op 2 leuke dagtochten in 2022 en willen wij alle 
reisgenoten die met ons zijn mee geweest hartelijk bedanken voor het in ons gestelde 
vertrouwen. 

Jan en Elly Hollander 
 

6. Ledenmiddagen 
Vrijwel maandelijks vonden deze plaats in de ontmoetingsruimte van de Bonifatiuskerk 
waarbij we altijd hartelijk verwelkomd werden en goed verzorgd met koffie, drankjes, 
e.d. Een overzicht van de inhoud van deze ledenmiddagen is al vermeld bij de inleiding.  
 

7. Felicitaties 
Felicitaties voor verjaardagen en huwelijksjubilea verzorgd door mevr. A. Knape. 
Een echtpaar dat een bijzonder huwelijksjubileum (50, 60,65 jaar) vierde (voor zover bij 
ons bekend) kreeg persoonlijk bezoek van een van de bestuursleden. 
De ledenadministrateur verzorgt een eventuele condoleance. 
 

8. Financiën 
Het financieel verslag over 2022 zal door de voorzitter (in de functie van tijdelijke 
penningmeester) aangeleverd worden en als aanhangsel bij dit verslag opgenomen 
worden. Eind 2022 is mevrouw Ans van der Kamp bereid gevonden om per 1 januari 
2023 het penningmeesterschap op zich te nemen.  
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9. Hulp aan leden 
Belastinghulp 
Ieder jaar kunnen de leden een beroep doen op hulp bij de belastingaangifte. Hiervoor 
zijn enkele leden beschikbaar.  
Onafhankelijke Cliëntondersteuner (OCO) 
Deze adviseur begeleidt leden die daarom vragen, bij bijvoorbeeld het 
‘keukentafelgesprek’, maar ook bij andere problemen met (overheids-)instanties. Er zijn 
2 cliëntondersteuners, nl. mw. E. Hollander en mw. I. Korte. 
In 2018 is het OCO (Onafhankelijk Cliënt Ondersteuning) tot stand gekomen; zij 
ondersteunen Almeerse inwoners bij contacten met gemeente, wijkteam, zorgaanbieders, 
e.d. 
 

10. Klaverjasdrive 

In 2022 is het Flevolandse KBO klaverjastoernooi gehouden in Zeewolde. Uit Almere zijn 
slechts 2 afgevaardigden naar dit toernooi afgereisd. 
 

11. Ledenadministratie en ledenwerving 
In 2022 mochten we 14 nieuwe leden verwelkomen (2021: 45). 
Echter zijn er 26 leden overleden (2021: 25), hebben 45 leden (2021: 31) opgezegd om 
diverse redenen en 5 leden (2021: 4) leden zijn verhuisd naar elders. 
Zo komen wij op een totaal van 531 leden per 31-12-2022 (1-1-2022: 593). 
 

12.Bezorgers van KBO-PCOB Magazine 

De afdeling heeft grote waardering voor de bezorgers van het KBO/PCOB Magazine en 
Bijsluiter. Daar is het bestuur heel blij mee. Ieder jaar krijgen zij (evenals de overige 
vrijwilligers) een kleine stoffelijke blijk van waardering. 
Helaas loopt het aantal bezorgers om diverse redenen (gezondheid, ouderdom e.d.) 
terug. Dit heeft tot gevolg dat de druk voor de resterende bezorgers erg (soms té) groot 
wordt. Nieuwe bezorgers kunnen zich te allen tijde melden bij Marjo ten Bosch. 
 

13. Ontbijt 
In Almere Buiten vindt het Hema-ontbijt voor KBO leden plaats op iedere 1e dinsdag 
van de maand om 09.30 uur. 
In de Hema Almere Stad is het ontbijt nog steeds op iedere 1e maandag van de maand 
om 09.30 uur. 
 

14. Seniorenbeurs 
In 2022 is na 2 jaar afwezigheid door coronamaatregelen, weer een Seniorenbeurs 
gehouden in oktober; dit evenement wordt georganiseerd door De Schoor. De KBO heeft 
daar met een stand gestaan, bemenst door 2 bestuursleden.  
 

15. Website 

In december 2021 is landelijke een nieuwe website ontworpen door de Unie KBO. De 
websitebeheerders van alle afdelingen in Flevoland hebben hierover een korte cursus 
gevolgd. Het inrichten van de website voor Almere is nog niet helemaal van start 
gegaan. 
februari 2023      Philomeen van Dielen, secretaris   
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Toelichting 
Ad Contributie 2022: begroting is gebaseerd op 590 leden ad 30 euro p.p. 
Ad Contributie 2023: we zien een afname van het aantal leden. 
Ad Drukwerk:  kosten namen toe doordat Bijsluiter in kleur verscheen,  

een jaarprogramma opgesteld is en boekjes voor ALV- en kerstviering. 
Ad Evenementen: hieronder vallen in 2022 ook de representatiekosten  

(waaronder o.a. de eindejaarattentie vrijwilligers). 
Doordat er 2 x een wisseling is geweest van penningmeester en een bestuurswisseling eind 
2020, zijn er verschillen bij Evenementen en Bestuurskosten. 

  

Winst-en Verliesrekening 2021 en 2022 en Begroting KBO Almere 
2023    

 
 

  Begroot 
2023 

Begroot 
2022 

Werkelijk 
2022 

Werkelijk 
2021 

BATEN       

Contributie (525 ldn. x 28) 14.700 16.000 16.358 16.806 

Advertentie 600 650 625 600 

OCO pm 1000 1.000 1.000 

Overig - - - 3.414 

Reiscommissie pm pm 2.393 - 

Kerstviering pm -  785 - 

Correctie BB  -  - - 935 

Totaal baten 15.300 17.650 21.161 22.755 

        

LASTEN Begroot 
2023 

Begroot 
2022 

Werkelijk 
2022 

Werkelijk 
2021 

Afdracht Flevoland (éénma-
lige korting) 531 leden x 7  

3.800 9.250 9.344 9.632 

Drukwerk 5.000 3.000 4.604 2.058 

Felicitatiedienst 450 270 464 244 

Evenementen 4.500 3.330 3.275 687 

Kerstviering pm - 956 - 

Reiscommissie pm pm 2.524 0 

Bankkosten 400 300 314 274 

Onvoorzien 50 0 0 0 

OCO 0 0 0 0 

Kantoorbenodigdheden 500 700 164 614 

Bestuurskosten  (incl. 
vervoer) 

600 800 429 2.647 

Totaal lasten 15.300 17.650 22.074 16.156 

Netto resultaat   
 

-913 6.599 
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